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Beste ouders/verzorgers,

NIEUWS
Juf Diepenhorst en haar man verwachten maart 2022 hun eerste kindje. Van harte
gefeliciteerd met dit blijde nieuws. We hopen dat alles goed mag gaan.

VOORSTELLEN
Graag wil ik me even voorstellen. Ik ben Mariëlle van den
Nieuwendijk, 17 jaar oud en woon in Nieuwe-Tonge. Ik heb vier
zusjes en twee broertjes. Mijn broertjes zitten in groep 1 en 2 op de
ONS. Op dit moment volg ik de opleiding onderwijsassistent op het
Hoornbeeck College te Rotterdam. Ik zit in het 2e leerjaar van de
opleiding. In mijn vrije tijd verzorg en train ik paarden. Momenteel
loop ik stage in groep 4/5 tot D.V. februari 2022. Ik hoop en verwacht
dat ik hier een leuke en leerzame tijd zal hebben.
Hartelijk groet,
Mariëlle van den Nieuwendijk

SCHOOLBRENGWEEK
De meeste kinderen komen op de fiets of lopend naar school. Daar zijn we blij om.
De verkeersouders hadden een cadeautje voor alle groepen: een paar stelten voor de
onderbouw en een paar voor de bovenbouw.
Groep 3/4a en groep 6 mogen eerst oefenen. Het is best moeilijk om op stelten te lopen en
goed je evenwicht te bewaren. Maar vandaag zag ik kinderen, die het steeds beter kunnen!
De andere groepen komen ook aan de beurt!

VERKEERSLESSEN
Maandag 27 september is groep 4a en groep 4b/5 aan de beurt. Zij hebben hun fiets
nodig en oefenen op het parkeerterrein bij Elim een aantal dingen.
Bedankt, verkeersouders!

CORONA EN VERSOEPELINGEN
Morgen worden er een aantal regels losgelaten. Dat houdt voor school het volgende in:
Als een leerling positief getest is, hoeft de hele groep niet meer in quarantaine. De ouders
worden altijd geïnformeerd over de besmetting. Klasgenoten krijgen het advies om bij milde
verkoudheidsklachten thuis te blijven en ook te testen.



Iedereen uit de omgeving blijft alert op klachten en gaat testen en blijft thuis.
Als er meerdere besmettingen in de groep zijn, is er overleg met de GGD.
We houden als team nog steeds afstand van elkaar en vragen dat ook van volwassenen, die
in de school komen.

PERSBERICHT NIEUWBOUW SCHOLEN
Op dinsdag 21 september heeft er een persbericht over de nieuwbouw van 9 scholen op
Goeree-Overflakkee in de eilandelijke kranten gestaan. Hieronder een samenvatting van dit
bericht:
Wat gaat er de aankomende tijd gebeuren?
De komende jaren is een groot aantal basisscholen op Goeree Overflakkee toe aan
nieuwbouw. Daarom investeert de gemeente komende jaren fors in de huisvesting van het
onderwijs. Hiervoor is nog veel onderzoek nodig. De gemeente gaat op zoek naar de meest
geschikte locaties en verkent de mogelijkheden om de nieuwe onderwijslocaties uit te
breiden met een sportzaal, kinderopvang en/of andere maatschappelijke functies.

Om de nieuwbouw mogelijk te maken wordt er per school, door middel van een
haalbaarheidsonderzoek, gekeken naar benodigde ruimte, meest geschikte locatie en wat de
bijbehorende kosten zijn. Daarbij is het streven om de nieuwe gebouwen energieneutraal te
maken. Komend jaar worden de plannen verder uitgewerkt. Voor Ooltgensplaat, Sommelsdijk
en Stad aan ’t Haringvliet zijn de haalbaarheidsonderzoeken gestart. De nieuwbouw
maatschappelijk vastgoed in Den Bommel, Nieuwe-Tonge en Ouddorp hangt, vanuit een
bredere visie, samen met een gebiedsontwikkeling. Er is gestart met het opstellen van een
stedenbouwkundige visie om te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn in deze dorpen.
Daarna volgt het haalbaarheidsonderzoek. Ieder dorp heeft andere behoeften. Daarom
werken de schoolbesturen, maatschappelijke partners en gemeente samen om per dorp een
passend plan te maken.

TENSLOTTE

Een hartelijke groet van het team,
Ankie van Wageningen


